
Bespreekpunten PvdA en SP bij de collegebrief ‘Huisvesting ‘Vast en Verder’ Leger 
des Heils’ 
 
De fracties van de PvdA en de SP zijn van mening dat de gemeente een verantwoordelijkheid heeft 
voor het huisvesten van kwetsbare groepen. Dit geldt voor mensen met een lichamelijke beperking, 
voor ouderen, maar ook voor mensen met een psychiatrische stoornis, dak- en thuislozen, mensen 
met verslavingsproblematiek en voor mensen die met politie of justitie in aanraking zijn geweest. Als 
samenleving dragen we voor deze groepen een speciale verantwoordelijkheid. Dit thema is in het 
verleden meerdere keren in onze gemeenteraad aan de orde geweest in de raad. "Operatie 
Achtertuin"  van oud-wethouder René Paas heeft in deze debatten een belangrijke rol gespeeld.   
  
Recente situaties laten zien dat het samenleven van verschillende groepen onder druk staat. In de 
collegebrief over Vast en Verder wordt duidelijk dat huisvesting van jongeren die in aanraking zijn 
geweest met politie en justitie niet mogelijk was in de Moesstraat, mede vanwege gebrek aan 
draagvlak onder de bevolking, maar ook door het proces met de buurt dat een valse start kende. Ook 
waren er vergunningsproblemen. Ook in de HW Mesdagstraat is het afgelopen jaar het nodige 
gebeurd dat betrekking heeft op een ander project van het Leger des Heils.  
 
Duidelijk is dat daar waar voorzieningen voor kwetsbare groepen komen of zijn, buurtbewoners vrezen 
voor overlast en in bestaande situaties soms overlast ervaren. Dit levert dan ook een spanningsveld 
op tussen de verschillende belangen die er spelen: voorzieningen voor kwetsbare groepen realiseren 
en buurtbewoners die vrezen dat zij niet langer prettig in hun buurt kunnen wonen en verblijven. 
 
De fractie van de PvdA en de SP willen graag over onderstaande punten in debat gaan met de 
raadscommissie Onderwijs & Welzijn en het college van B&W: 
 

- Ondersteunen andere fracties ook nog altijd het uitgangspunt dat we een gezamenlijke 
verantwoordelijkheid hebben voor de huisvesting van kwetsbare groepen?  

 
- Kwetsbare groepen moeten in beginsel gehuisvest kunnen worden in alle wijken van de stad.  

Delen de andere fracties dit standpunt? 
 

- Kan het college inzicht geven in de wijze waarop keuzes gemaakt worden als het gaat om de 
vestiging van kwetsbare groepen? In de collegebrief lezen we dat de Plantsoenbuurt beschikt 
over een bepaalde draagkracht. Welke elementen worden hierin meegewogen?  

- Kan het college aangeven hoe het in de toekomst wil omgaan met de huisvesting van 
kwetsbare groepen in de stad?  

- Hoe denken andere fracties dat de gemeente moet omgaan met het spanningsveld tussen de 
huisvesting van kwetsbare burgers enerzijds en belangen van de buurt anderzijds? 

- We vinden het belangrijk dat buurtbewoners actief betrokken worden. In het project in de 
Moesstraat is gebleken dat mede door een slechte start het traject met de buurt erg moeilijk 
verliep. Welke lessen trekt het college hier uit en op welke wijze is het college hierover met 
instellingen als bijvoorbeeld het Leger des Heils in gesprek gegaan?  
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